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IMPORTANT SAFETY INSTRUCTIONS 
 

1. Read these instructions carefully. 
2. Keep these instructions in a safe place. 
3. Follow all instructions. 
4. Do not use this product near water. 
5. Cleaning: Do not use liquid cleaners or aerosol cleaners. Clean only with a dry cloth. 
6. Do not place near any heat sources such as radiators, heat registers, stoves, or other apparatuses (including 

amplifiers) that produce heat. 
7. Only use attachments/accessories specified by the manufacturer. 
8. Refer all servicing to qualified service personnel. Servicing is required when the product has been damaged in any 

way, such as liquid has been spilled or objects have fallen into the product, the product has been exposed to rain or 
moisture, does not operate normally, or has been dropped. 

9. This product shall not be exposed to dripping or splashing water and that no object filled with liquids such as vases 
shall be placed on or near the product. 

10. Object Entry:  Never push objects of any kind into this product through the openings.  
 
FCC Warning 
 
This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device 
may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that 
may cause undesired operation. 
NOTE 1: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 
15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a 
residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and 
used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no 
guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to 
radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to 
correct the interference by one or more of the following measures: 
-Reorient or relocate the receiving antenna. 
-Increase the separation between the equipment and receiver. 
-Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected. 
-Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help. 
 
NOTE 2: Any changes or modifications to this unit not expressly approved by the party responsible for compliance could 
void the user’s authority to operate the equipment. 
 
IC Warning  
 
This device complies with Industry Canada license-exempt RSS standard(s). Operation is subject to the following two 
conditions: (1) this device may not cause interference, and (2) this device must accept any interference, including 
interference that may cause undesired operation of the device. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Thank you for your purchase.  
 
Please visit our website at www.borne-lifestyle.com. 
 
 
 

RF warning for Portable device
the device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. 
the device can be used in  Portable exposure condition without restriction.
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LOCATION OF CONTROLS 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

1. Speaker  10. Mini USB Charging / Aux-in Port 

2. Colour changing LED Lights  11. Earphone/Headphone Port 

3. Controls    12. USB Input Port 

4. OFF/ON Switch 13. Micro SD Card Port 

5. Microphone                           

6. Mode Button     

7. Volume Decrease/Skip Backward Button  

8. Play/Pause/Answer/End Button  

9. Volume Increase/Skip Forward Button  
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FUNCTIONS 

 
This speaker has multi-functions: 
 

 Bluetooth Mode 
 FM Mode 
 Audio Line In Mode (aux-in) 
 USB Mode 
 Micro SD Card Mode 
 Handsfree Speakerphone 

 
CHARGING THE SPEAKER 

Using the Charging Cable, plug the Mini USB Tip into the Mini USB Charging Port and plug the other 

end (USB Tip) into a USB port on your computer or USB wall charger (not included). A red LED 

indicator light will illuminate while charging and turn off when completed. 

 

A full charge will take approximately 4 to 5 hours. 

 

Product and Battery Disposal 

 

This product contains a built-in lithium battery and should not be disposed of in normal household 

waste. The battery in this device is not intended to be removed by the individual or end user. For 

disposal and recycling, please contact your local waste management authorities. The recycling and 

processing of electronic waste will make a significant contribution towards helping protect the 

environment. 

 

Warning: To reduce the risk of fire and burns, do not disassemble, crush, puncture, short external 

contacts or dispose of in fire or water. 

 
POWER ON/OFF 

 
To turn on and off the speaker, slide the ON/OFF Switch to either position.  
 

BLUETOOTH MODE 

 
Pairing a Bluetooth Enabled Device for the First Time 
 
NOTE: Refer to the user manual for your Bluetooth enabled device for instructions on pairing and 
connecting Bluetooth devices. 
 

1. Keep the unit and your Bluetooth enabled device within 1 metre at all times during the pairing 
process. 

2. Slide the ON/OFF Switch to the ON position. You will hear an alert tone and the speaker will 
start flashing various colours.  
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3. By default, the speaker will automatically enter the “Bluetooth Mode” and start the pairing 
process (when no USB drive or micro SD card is inserted). 

4. Turn on the Bluetooth function on your Bluetooth enabled device and search for Bluetooth 
devices. When the search is complete, select “BTSPK21” from the Bluetooth device list.  

5. When the Bluetooth connection is successful, a voice prompt will indicate “CONNECTED”. 
 

NOTE:  

 If pairing was unsuccessful, turn off the unit first and repeat the steps above to re-pair again. 
 After successful pairing, paired devices will remember each other. Unless pairing information 

is deleted, re-pairing is not required after the first time. 
 If you want to pair the unit with other Bluetooth enabled devices, please disconnect the 

existing device and pair with the new device according to the steps above.  
 

6. Once you are successfully connected, you can use the controls on the speaker or the 
controls on your Bluetooth device. 

7. To increase or decrease the volume on the speaker, press and hold the Volume Increase or 
Volume Decrease Button. 

8. To skip songs forward or backward, press the Skip Backward or Skip Forward Buttons. 
9. To pause and resume playback, press the Play/Pause button 

 

HANDSFREE SPEAKERPHONE 

 
While the speaker is on Bluetooth Mode and successfully paired to your smartphone, you can 
answer phone calls through this speaker and use it as a speakerphone. 
 
Press the Answer/End Button and to pick up and hang up a phone call.  
 
NOTE: The Speakerphone function only works while in the Bluetooth Mode. 

 
FM MODE 

 
1. After you turn on the speaker, press the Mode Button repeatedly till you hear “FM Mode”. 
2. You will need to connect the Charging/Aux-in Cable to act as the antenna. Connect the Mini 

USB Tip into the Mini USB Charging Port. 
3. Press the Play/Pause Button to start the auto search from 87.5 to 108MHz. 
4. When you hear your desired station, press the Play/Pause Button immediately to stop the 

auto search feature. 
5. You can also use the Skip Backward or Skip Forward Buttons to manually search for your 

desired station. 
 
Tips for Best Reception:  
Since the Charging/Aux-in Cable is acting as the antenna, try to keep it extended for the best 
reception and near a window. 

 
AUDIO LINE IN MODE (AUX-IN) 

This speaker has an audio line in (aux-in) feature to connect your smartphone, MP3 player or other 
digital music player. 
 

1. After you turn on the speaker, press the Mode Button repeatedly till you hear “Audio Line In 
Mode”. 
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2. Using the Charging/Aux-in Cable, plug the Mini USB Tip into the Mini USB Charging Port and 
plug the other end (Aux-in Tip) into the earphone/headphone jack of your external device. 

 
USB MODE & MICRO SD MODE 

 
This speaker allows you to play music from an USB drive or a micro SD memory card with MP3 
formatted files. 
 

1. After you turn on the speaker, insert the USB drive or micro SD card containing your 
favourite tunes. You will hear “USB Mode” or “Micro SD Card Mode” and the speaker will 
automatically start playing your tunes.  

2. To increase or decrease the volume on the speaker, press and hold the Volume Increase or 
Volume Decrease Button. 

3. To skip songs forward or backward, press the Skip Backward or Skip Forward Buttons. 
4. To pause and resume playback, press the Play/Pause button 

 
Note: 

 To insert the Micro SD card, use your fingernail to help push it in all the way until it clicks in. 
To remove the Micro SD card, push it in all the way and it will click out. 

 The USB drive or a micro SD memory card can be left in the speaker or taken out. It will not 
affect the function of the speaker as you cycle through the different modes. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Need help? Please call us. 
 
If you encounter any difficulties with this product, please call or email us and our 
representatives will be ready to help you. 
 
Toll free: 1-800-593-6669 (Monday to Friday: 9am – 5pm EST) 
Email: support@borne-lifestyle.com 
 
Thank you for your purchase. We want you to start enjoying your product. 
 

 

 

 

 

 

 

 



 

 E-6

 

 

LIMITED WARRANTY 
 
Warning: Some Products may contain components that are small enough to be swallowed. Keep out of the 
reach of children. 
 
Before returning your Product for service under this Warranty, (i) please read the instruction manual carefully 
and visit our website at www.borne-lifestyle.com  for product updates and extended support documentation 
(e.g., Frequently Asked Questions, Common Troubleshooting Guides); (ii) please contact Borne Electronics 
Support if you are still having trouble with your Product. 
 
Subject to the terms and conditions herein, Borne Electronics warrants to the original purchaser of the Product 
(“Customer”) that the Product will be free from defects in material or workmanship under normal, 
noncommercial use (“Defects”) for a period of 1 year.  
 
Warranty Period encompasses separate “Coverage Periods” for Parts and Labor, with each Coverage Period 
to begin from the original date of Customer purchase.   Parts are covered for a period of 1yr.  Labour is 
covered for 90 days.   If Customer returns a defective Product during the applicable Warranty Period, Borne 
Electronics will, at its option during the specified Coverage Periods for Parts and Labor (as applicable), either: 
(i) repair the Product or (ii) replace the Product with a new or refurbished Product, in either case free of charge 
to Customer for Parts and/or Labor (as applicable) during the specified Coverage Period only, and excluding 
applicable shipping charges for which the Customer is responsible. The foregoing states the Customer’s 
exclusive remedy and Borne Electronics’ sole liability for breach of the limited warranty contained herein.  
 
This Warranty specifically excludes any Product (or, as applicable, any component thereof) that has Defects 
resulting from: (a) any neglect or misuse by a Customer, an accident, improper application, violation of 
operating instructions for the Product, any other Customer-induced damage, or the alteration or removal of any 
Product serial number; (b) any modification or repair to Product by any party other than Borne Electronics or a 
party authorized in writing by Borne Electronics; (c) any damage to Product due to power surges, incorrect 
electrical voltage, misconnection to any device, or malfunction of any device used with the Product; (d) 
cosmetic damage to the Product caused by normal wear and tear; (e) shipping damage that occurs while the 
Product is in transit; (f) damage caused by heat sources, sunlight, electromagnetic conditions, or other climatic 
conditions; or (g) any acts of God.  
 
Product is sold to Customer for personal, non-commercial use only. Product is not warranted for Customer’s 
commercial or rental use. In addition, Product is not warranted against failure, and should not be used by 
Customer for any application where (i) there is a risk that any data stored on Product will be breached or 
otherwise compromised, or (ii) the data stored on Product is relied upon for medical or lifesaving applications. 
Borne Electronics expressly disclaims any warranty for any of the foregoing uses to the fullest extent permitted 
by law. Customer assumes any and all risks associated with such uses of Product, and agrees to indemnify 
Borne Electronics for any damages claimed against Borne Electronics for such uses. 
 
This Warranty specifically and expressly excludes any Product that is purchased by Customer as a “floor” or 
“display” model. Any such Product is purchased by Customer “AS IS” and Borne Electronics disclaims any 
Warranties, express or implied, in relation thereto. 
 
EXCEPT FOR THE EXPRESS WARRANTIES STATED ABOVE AND TO THE MAXIMUM EXTENT 
PERMITTED BY LAW, THE PRODUCT IS PROVIDED “AS IS”, AND BORNE ELECTRONICS DISCLAIMS 
ALL OTHER WARRANTIES, INCLUDING WITHOUT LIMITATION ANY IMPLIED WARRANTY OF (I) 
MERCHANTABILITY, (II) FITNESS FOR A PARTICULAR PURPOSE, OR (III) NON-INFRINGEMENT OF 
THIRD PARTY RIGHTS. TO THE MAXIMUM EXTENT PERMITTED BY APPLICABLE LAW, IN NO EVENT 
WILL BORNE ELECTRONICS BE LIABLE TO CUSTOMER OR ANY THIRD PARTY FOR ANY INDIRECT, 
SPECIAL, INCIDENTAL, CONSEQUENTIAL, EXEMPLARY OR PUNITIVE DAMAGES, INCLUDING, 
WITHOUT LIMITATION, ANY LOST PROFITS OR REVENUES, LOSS OR INACCURACY OF ANY DATA OR 
COST OF SUBSTITUTE GOODS, REGARDLESS OF THE THEORY OF LIABILITY (INCLUDING 
NEGLIGENCE). ADDITIONALLY, EVEN IF BORNE ELECTRONICS HAS BEEN ADVISED OF THE 
POSSIBILITY OF SUCH DAMAGES, BORNE ELECTRONICS’ AGGREGATE LIABILITY TO CUSTOMER 
FOR ACTUAL DIRECT DAMAGES FOR ANY CAUSE WHATSOEVER SHALL BE LIMITED TO THE 
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CUMULATIVE PRODUCT COSTS PAID BY THAT CUSTOMER FOR THE PRODUCT CAUSING SUCH 
DAMAGES, IF ANY. 
 
This Warranty gives Customer specific rights, and Customer may also have other rights that vary from 
jurisdiction to jurisdiction. 
 
To obtain Warranty service, Customer must call Borne Electronics Support prior to making a Product Return.  
Customer must include with Product Return the following items: (i) a dated sales receipt that indicates the 
place of purchase, model number of Product, and amount paid; (ii) a detailed description of Customer’s 
problem with Product; (iii) Customer’s full name, phone number, and return address, and; (iv) a money order 
for any applicable shipping costs made out to Edco Electronics Inc. to cover return shipping charges to US and 
Canadian destinations only. Borne Electronics will not make return shipments to a P.O. Box. For shipping to 
international addresses, actual freight will be charged to Customer. Failure to enclose any of these items may 
delay the processing of your Warranty claim. Return your Product freight-prepaid in its original packaging, or 
packaging that affords an equal measure of protection. Please allow 4 to 6 weeks for the processing of your 
claim. 
 
 
Edco Electronics Inc. 
8484 Esplanade 
Montreal, Quebec H2P 2R7   
Canada 
Toll Free: 1-800-593-6669 (Monday to Friday: 9am to 5pm EST) 
Email: support@borne-lifestyle.com 
 
 



 

 
 
 

 

 

Haut-parleur sans fil portatif 
Bluetooth 

BTSPK21 
 
 

 
 
 
                                        
 
 
 
 

 

 

VEUILLEZ LIRE CE GUIDE D’UTILISATION EN ENTIER AVANT DE 
FAIRE FONCTIONNER CET APPAREIL ET CONSERVEZ-LE POUR 

CONSULTATION ULTÉRIEURE. 
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MESURES DE SÉCURITÉ IMPORTANTES  
 

1. Veuillez lire attentivement ces instructions. 
2. Conservez ces instructions dans un endroit sécuritaire. 
3. Respectez tous les avertissements. 
4. N’utilisez pas cet appareil près de l’eau. 
5. Nettoyage : Débranchez l’appareil de la prise de courant avant de procéder au nettoyage. N’utilisez pas de 

nettoyants liquides ou en aérosol. Nettoyez à l’aide d’un chiffon sec. 
6. N’installez pas l’appareil près d’une source de chaleur, telle qu’un élément de chauffage, une chaufferette, une 

cuisinière, ou autre appareil (y compris les amplificateurs) produisant de la chaleur. 
7. N’utilisez que les accessoires spécifiés par le fabricant.   
8. Confiez l’entretien à un technicien qualifié. Une réparation est nécessaire lorsque l’appareil a été endommagé de 

quelque façon que ce soit, si du liquide a été renversé sur celui-ci, ou des objets sont tombés sur l’appareil, si 
l’appareil a été exposé à la pluie ou à l’humidité, s’il ne fonctionne pas normalement, ou s’il a été échappé. 

9. Cet appareil ne doit pas être exposé aux éclaboussures d’eau et aucun objet comportant du liquide ne doit être déposé sur 
l’appareil. 

10. Insertion d’objet ou de liquides : N’incérez jamais d’objets à travers les ouvertures de ventilation, car ceux-ci 
pourraient entrer en contact avec des pointes de tension et provoquer une électrocution, ou un court-circuit. Ne 
renversez jamais de liquide de tout type sur cet appareil.  

 
Avertissement relatif à la FCC 
 
Cet appareil est conforme à l’article 15 de la réglementation de la Commission fédérale des communications ‘FCC’).  Son 
fonctionnement est assujetti aux deux conditions suivantes : (1) cet appareil ne doit pas causer d’interférences, et (2) cet 
appareil doit accepter toutes les interférences qu’il reçoit, incluant les parasites pouvant nuire à son fonctionnement. 
 
REMARQUE 1 : Cet appareil a été testé et s'avère conforme aux restrictions relatives aux équipements numériques de 
classe B, d'après l'article 15 des règlements du Conseil supérieur de l’audiovisuel américain (FCC).  Ces restrictions ont 
été instaurées pour offrir une protection raisonnable contre les interférences nuisibles au sein d'une installation 
résidentielle.  Cet appareil génère, utilise et peut émettre des fréquences radio et s'il n'est pas installé selon les instructions, 
peut nuire aux radiocommunications.  Toutefois, rien ne garantit que des parasites ne surviendront pas dans une 
installation particulière.  Si cet appareil cause des interférences nuisibles à la réception du téléviseur ou de la radio, ce que 
vous pouvez déterminer en ouvrant et en fermant votre appareil, nous vous invitons à essayer l'une des mesures 
correctives suivantes : 
 

- Réorientez l'antenne de réception installée sur l'appareil qui  manifeste les parasites. 
- Éloignez l'appareil du composant qui reçoit les ondes. 
- Branchez l'appareil dans une prise de courant CA différente de celle du composant qui reçoit les on 
- Au besoin, consultez votre marchand électronique ou un technicien spécialisé dans le service des 
   radios/téléviseurs pour des suggestions supplémentaires. 

 
REMARQUE 2 : Tout changement ou modification non approuvé expressément par la partie responsable pourrait annuler 
le droit à l’utilisateur de faire fonctionner cet équipement. 
 
 
Avis d’Industrie Canada 
 
Le présent appareil est conforme aux CNR d'industrie Canada applicables aux appareils radio exem pts de licence 
L'exploitation est autorisée aux deux conditions suivantes:  
1) I'appareil ne doit pas produire de brouillage; et  
2) I'utillsateur de I'appareil doit accepterbrouillage radioélectrique subi meme si le brouillage est susceptible 
d'encompromettre le fonctionnement. mauvais fonctionnement de I'appareil. 
 
 
 
 
 
 

Nous vous remercions pour votre achat.  
 
Veuillez visiter notre site Web au : www.borne-lifestyle.com. 
 
 

RF warning for Portable device
the device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. 
the device can be used in  Portable exposure condition without restriction.
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EMPLACEMENT DES COMMANDES 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

1. Haut-parleur  10. Recharge par mini USB/Port d’entrée auxiliaire  

2. Voyants à DEL changeant de couleur  11. Port pour écouteur/casque d’écoute  

3. Commandes    12. Port d’entrée USB   

4. Commutateur de mise en/hors fonction  13. Port pour carte microSD   

5. Microphone                           

6. Bouton des modes        

7. Bouton de diminution du volume/saut 
vers l’arrière  

  

8. Bouton de lecture/pause/fin    

9. Bouton d’augmentation du volume/saut 
vers l’avant   
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FONCTIONS 

 
Ce haut-parleur est doté de plusieurs fonctions :   
 

 Mode Bluetooth   
 Mode FM   
 Mode d’entrée de ligne audio (entrée de ligne auxiliaire) 
 Mode USB   
 Mode de carte microSD  
 Haut-parleur mains libres sans fil   

 
RECHARGE DU HAUT-PARLEUR 

À l’aide du câble de recharge, branchez l’embout mini USB dans le port de recharge mini USB et 

l'autre extrémité dans le port (l’embout USB) dans le port USB de votre ordinateur ou du chargeur 

USB mural (non inclus). Un voyant à DEL rouge s’allumera pendant la recharge et s’éteindra lorsque 

celle-ci sera terminée. 

 

Une recharge complète prendra environ 4 à 5 heures. 

 

Mise aux rebus de la pile   

 

Ce produit comporte une pile au lithium-ion intégrée et ne doit pas être jeté dans les ordures 

ménagères. La pile de ce dispositif n’est pas conçue pour être retirée de l’appareil par l’utilisateur. 

Pour l'élimination et le recyclage, veuillez communiquer avec les autorités de gestion des déchets. 

Le recyclage et le traitement des déchets électroniques apporteront une contribution importante en 

vue d'aider à protéger l'environnement   

 

Avertissement : Afin de réduire les risques d’incendie ou de blessures, ne démontez pas, n’écrasez 

pas et ne percez la pile, ne court-circuitez pas les bornes de la pile et n’incinérez pas ou ne jetez 

pas à l’eau.  

 
MISE EN/HORS FONCTION   

 
Pour mettre le haut-parleur en ou hors fonction, glissez le commutateur de mise EN/HORS fonction 
à l’une ou l’autre des positions.   
 

MODE BLUETOOTH   

 
Jumelage initial d’un dispositif Bluetooth   
 
REMARQUE : Consultez le guide d’utilisation de votre dispositif Bluetooth pour plus de détails en 
rapport avec le processus de jumelage de dispositifs Bluetooth. 
 

1. Veuillez placer votre dispositif Bluetooth à l’intérieur d’un mètre de la barre de son pendant le 
processus de jumelage. 
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2. Glissez le commutateur de mise EN/HORS fonction à la position “ON”. Vous entendrez une 
tonalité d’alerte et le haut-parleur clignotera en couleur.  

3. Par défaut, le haut-parleur accèdera automatiquement au “mode Bluetooth” et commencera 
le processus de jumelage (lorsqu’il n’y a pas de lecteur USB ou de carte microSD d’insréré).   

4. Activez la fonction Bluetooth de votre dispositif Bluetooth, et recherchez les 
dispositifs Bluetooth. Lorsque la recherche est terminée, sélectionnez “BTSPK21” de 
la liste des dispositifs Bluetooth.  

5. Lorsque la connexion Bluetooth a été effectuée avec succès, une voix annoncera que vous 
êtes connecté “CONNECTED”. 

 

REMARQUES :  

 Si le jumelage a échoué, mettez le haut-parleur hors fonction et répétez les étapes 
de jumelage. 

 Après le jumelage, le haut-parleur se rappellera des dispositifs jumelés. À moins que 
les informations relatives au jumelage soient effacées, le jumelage ne sera pas 
nécessaire après le jumelage initial. 

 Si vous désirez jumeler le haut-parleur à un autre dispositif Bluetooth, veuillez 
déconnecter le dispositif et jumeler le nouveau dispositif en procédant tel que 
mentionné ci-dessus.  

 
6. Lorsque vous êtes connecté avec succès, vous pouvez contrôler le haut-parleur sur votre 

dispositif Bluetooth. 
7. Pour augmenter ou diminuer le volume sur le haut-parleur, maintenez enfoncée la touche 

d’augmentation ou de diminution du volume. 
8. Pour vous déplacer vers l’avant ou l’arrière dans les chansons, appuyez sur le bouton de 

saut vers l'avant ou de saut vers l’arrière.   
9. Pour effectuer une pause et reprendre la lecture, appuyez sur le bouton de lecture/pause.   

 

HAUT-PARLEUR MAINS LIBRES 

 
Lorsque le haut-parleur est en mode Bluetooth et qu’il a été jumelé avec succès à votre téléphone 
intelligent, vous pourrez répondre aux appels sur le haut-parleur et l’utiliser en tant que haut parleur 
mains libres. 
 
Appuyez sur le bouton de réponse/fin pour répondre à un appel ou pour raccrocher.  
 
REMARQUE : La fonction du haut-parleur mains libres ne fonctionne qu’en mode Bluetooth.   

 
MODE FM   

 
1. Après avoir mis le haut-parleur en fonction, appuyez successivement sur le bouton des 

modes jusqu’à ce que vous entendiez “FM Mode”. 
2. Vous devrez brancher le câble de recharge/entrée auxiliaire afin de l’utiliser en tant 

qu’antenne. Branchez l’embout mini USB dans le port de recharge mini USB. 
3. Appuyez sur le bouton lecture/pause pour commencer la recherche automatique de la station 

87,5 à 108 MHz. 
4. Lorsque vous entendez la station désirée, appuyez immédiatement sur le bouton de 

lecture/pause pour arrêter la fonction de recherche automatique. 
5. Vous pouvez également utiliser le bouton de saut vers l’arrière ou de saut vers l'avant pour 

rechercher une station radio. 
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Conseils pour une meilleure réception :  
Comme le câble de recharge/entrée auxiliaire agit en tant qu’antenne, tentez de le déployer près 
d’une fenêtre afin d’obtenir une meilleure réception. 

 
MODE D’ENTRÉE DE LIGNE AUDIO (ENTRÉE AUX) 

Ce haut-parleur est doté d’une entrée de ligne audio (entrée aux) pour brancher votre téléphone 
intelligent, lecteur MP3 ou autre lecteur de musique numérique. 
 

1. Après avoir mis votre haut-parleur en fonction, appuyez successivement sur le bouton des 
modes jusqu’à ce que vous entendiez “Audio Line In Mode”. 

2. À l’aide du câble de recharge/entrée auxiliaire, branchez l’embout mini USB dans le port de 
recharge USB et l’autre extrémité (embout d’entrée auxiliaire) dans la prise 
d’écouteurs/casque d’écoute de votre dispositif externe. 

 
MODE USB ET MODE MICRO SD   

 
Ce haut-parleur vous permet de jouer de la musique d’un lecteur USB externe ou d’une carte 
mémoire microSD comportant des fichiers en format MP3. 
 

1. Après avoir mis le haut-parleur en fonction, insérez le lecteur USB ou la carte microSD 
comportant votre musique préférée. Vous entendrez “USB Mode” ou “Micro SD Card Mode” 
et le haut-parleur commencera automatiquement à lire vos chansons.  

2. Pour diminuer ou augmenter le volume, appuyez sur la touche de diminution ou 
d’augmentation du volume. 

3. Pour sauter vos chansons vers l’avant ou l’arrière, appuyez sur la touche de saut vers l’avant 
ou l’arrière. 

4. Pour effectuer une pause et pour reprendre la lecture, appuyez sur le bouton de 
lecture/pause.   

 
Remarques : 

 Pour insérer une carte microSD, utilisez vos ongles afin d’aider à insérer la carte à fond dans 
la fente, jusqu’à ce qu’elle se verrouille en place.   

 Le lecteur USB ou la carte microSD peut être laissé dans le haut-parleur ou retiré. Ceci 
n’affectera pas le fonctionnement du haut-parleur pendant que vous défilez à travers les 
différents modes.  

 
 
 
 
 
Vous avez besoin d’aide? Appelez-nous. 
 
Si vous éprouvez des difficultés avec cet appareil, appelez-nous ou faites-nous parvenir un 
courriel et nos représentants se feront un plaisir de vous aider. 
 
Sans frais : 1-800-593-6669 (du lundi au vendredi, de 9 h à 17 h HNE) 
Adresse électronique : support@borne-lifestyle.com 
 
Merci de votre achat. Nous souhaitons que vous profitiez pleinement de votre nouvel 
appareil! 
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GARANTIE LIMITÉE 
 
Avertissement : Certains produits peuvent comporter des pièces suffisamment petites pour être 
avalées. Tenir hors de portée des enfants. 
 
Avant de retourner votre produit pour obtenir un service sous garantie, (i) veuillez lire attentivement le 
guide d’utilisation et visitez notre site Web à www.borne-lifestyle.com pour consulter les mises à jour 
concernant les produits et la documentation technique plus détaillée (p. ex. Foires aux questions, 
Guides de dépannage courants); (ii) veuillez communiquer avec le service de soutien de Borne 
Electronics si vous éprouvez encore des difficultés avec votre produit. 
 
Sous réserve des conditions énoncées dans la présente garantie, Borne Electronics garantit au premier 
acheteur de ce produit (le « Client ») que le produit sera exempt de tout vice de matériau ou de fabrication 
dans des conditions d’utilisation normales et non-commerciales (« défectuosités ») pour une période d’un (1) 
an. 
  
La période de garantie comprend des périodes distinctes de garantie pour les pièces et la main-d’œuvre, et 
chacune de ces périodes de garantie débute à la date d’achat originale par le Client.  Les pièces sont 
garanties pour une période d’un (1) an et la main-d’œuvre est garantie pour une période de 90 jours. Si le 
Client retourne un produit défectueux pendant la période de garantie applicable, Borne Electronics procédera, 
selon son choix, pendant les périodes de garantie prévues pour les pièces et la main-d’œuvre (le cas échéant) 
soit; (i) à la réparation du produit; ou (ii) au remplacement du produit contre un produit neuf, ou remis à neuf, 
et ce, sans frais pour les pièces et/ou main-d’œuvre (le cas échéant) pour le Client pendant la période de 
garantie prévue seulement, et excluant les frais d’expédition applicables, qui incombent au Client. Les 
modalités qui précèdent décrivent le recours exclusif du Client et l’unique responsabilité de Borne Electronics 
en cas de violation de la garantie limitée énoncée aux présentes.    
 
La présente garantie exclut spécifiquement tout produit (ou, composant de ce produit) présentant une 
défectuosité découlant de : (a) toute négligence ou mauvaise utilisation par un Client, un accident, un usage 
inapproprié, le non-respect des directives de fonctionnement pour le produit, tout autre dommage imputable au 
Client, l’altération ou le retrait du numéro de série; (b) toute modification ou réparation effectuée sur le produit 
par une entité autre que Borne Electronics ou une partie autorisée par écrit par Borne Electronics; (c) tout 
dommage survenu au produit en raison de sautes de puissance, une tension électrique inadéquate, une 
connexion inappropriée à un dispositif ou une défectuosité d’un dispositif utilisé avec le produit; (d) tout 
dommage cosmétique au produit causé par l’usure normale; (e) tout dommage survenu lors de l’expédition du 
produit; (f) tout dommage causé par des sources de chaleur, la lumière du soleil, des conditions 
électromagnétiques ou autre conditions climatiques; ou (g) tous cas de force majeure.  
 
Ce produit est vendu au Client pour un usage personnel seulement et non commercial. Ce produit n’est pas 
couvert par la présente garantie lorsque le Client l’utilise à des fins commerciales ou de location. En outre, le 
produit n’est pas garanti contre la défaillance et ne doit pas être utilisé par le Client dans tout contexte où (i) il 
y a un risque que des données sauvegardées dans le produit subissent une violation ou soient compromises 
de quelque façon que ce soit, ou (ii) les données sauvegardées dans le produit servent à des applications 
médicales ou de sauvetage. Dans toute la mesure permise par la loi, Borne Electronics décline expressément 
toute garantie pour les usages susmentionnés. Le Client assume l’ensemble des risques reliés à de tels 
usages du produit et consent à indemniser Borne Electronics pour tout dommage découlant de tels usages. 
 
La présente garantie exclut spécifiquement et expressément tout produit acheté par le Client considéré 
comme un article en montre ou de démonstration. Ce type de produit est acheté par le Client « TEL QUEL » et 
Borne Electronics décline toutes les garanties, expresses ou implicites, en relation avec ce produit. 
 
À L’EXCEPTION DES GARANTIES EXPRESSES ÉNONCÉES CI-DESSUS ET DANS LES LIMITES 
AUTORISÉES PAR LA LOI, LE PRODUIT EST FOURNI « TEL QUEL », ET BORNE ELECTRONICS 
REJETTE TOUTES LES AUTRES GARANTIES, NOTAMMENT LES GARANTIES IMPLICITES (I) DE 
COMMERCIALISATION, (II) D'ADÉQUATION À UN BUT PARTICULIER, OU (III) DE NON-VIOLATION DES 
DROITS DE TIERS. DANS TOUTE LA MESURE OÙ CELA EST PERMIS PAR LA LÉGISLATION EN 
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VIGUEUR, EN AUCUN CAS BORNE ELECTRONICS N’EST RESPONSABLE ENVERS LE CLIENT OU UN 
TIERS DES DOMMAGES INDIRECTS, SPÉCIAUX, ACCESSOIRES, CONSÉCUTIFS, EXEMPLAIRES OU 
PUNITIFS, Y COMPRIS, NOTAMMENT, TOUTE PERTE DE PROFITS OU REVENUS, PERTE OU 
INEXACTITUDE DE DONNÉES OU COÛT DE BIENS DE SUBSTITUION, SANS ÉGARD À LA THÈSE DE 
RESPONSABILITÉ (Y COMPRIS UNE NÉGLIGENCE). EN OUTRE, MÊME SI BORNE ELECTRONICS A 
ÉTÉ AVISÉE DE LA POSSIBILITÉ DE TELS DOMMAGES, LA RESPONSABILITÉ GLOBALE DE BORNE 
ELECTRONICS ENVERS LE CLIENT POUR DES DOMMAGES DIRECTS VÉRITABLES, QUELLE QU’EN 
SOIT LA CAUSE, SE LIMITE AU MONTANT TOTAL PAYÉ PAR LE CLIENT POUR LE PRODUIT AYANT 
CAUSÉ LES DOMMAGES, LE CAS ÉCHÉANT. 
 
La présente garantie confère au Client des droits précis reconnus par la loi et le Client peut également avoir 
d’autres droits qui varient d’une juridiction à l’autre. 
 
Pour obtenir un service sous garantie, le Client doit communiquer avec le service de soutien de Borne 
Electronics avant de retourner le produit.  
Lors du retour du produit, le Client doit fournir les éléments suivants : (i) le reçu d’achat indiquant la date et le 
lieu d’achat, le numéro de modèle du produit et le montant payé; (ii) une description détaillée du problème 
éprouvé par le Client avec le produit; (iii) le nom complet du Client, son numéro de téléphone et l’adresse de 
retour; (iv) un mandat de poste à l’ordre de Edco Electronics Inc. pour couvrir les frais d’expédition pour le 
retour vers des destinations américaines et canadiennes seulement. Borne Electronics ne retournera pas les 
produits en les expédiant à une boîte postale. Pour les expéditions à des adresses internationales, les frais de 
port seront facturés au Client. L’omission de fournir l’un des éléments requis pourrait retarder le traitement de 
votre demande de service sous garantie. Retournez votre produit fret payé dans son emballage original ou un 
emballage offrant une protection comparable. Veuillez compter 4 à 6 semaines pour le traitement de votre 
demande. 
 
Edco Electronics Inc. 
8484, avenue de l’Esplanade 
Montréal, Québec H2P 2R7   
Canada 
Numéro sans frais : 1-800-593-6669 (du lundi au vendredi : 9 h à 17 h HNE) 
Adresse électronique : support@borne-lifestyle.com 
 
 


